

# Содержание

## АКТУАЛЬНАЯ ПРОБЛЕМА

<i>Ершов В.В.</i> Толкование и конкретизация административного процессуального права.....	5
---	---

## СУДЕБНАЯ СИСТЕМА РОССИИ

<i>Бурдина Е.В.</i> Морально-этический статус судьи: понятие, структура и содержание.....	14
<i>Роцевская Е.В.</i> Проблемы правового регулирования этических норм поведения работников аппарата судов .....	33

## ЕВРАЗИЙСКАЯ ИНТЕГРАЦИЯ: ВОПРОСЫ ПРАВА

<i>Нешатаева Т.Н.</i> Наднационализм: развитие внутреннего права ЕАЭС .....	38
---	----

## РИМСКОЕ ПРАВО

<i>Кофанов Л.Л.</i> Наднациональное унифицирование эдикта претора peregrinorum в республиканском Риме .....	58
---	----

## ОПТИМИЗАЦИЯ ЮРИСДИКЦИИ АРБИТРАЖНЫХ СУДОВ

<i>Казакова М.В.</i> Применение судами специальных принципов международного трудового права.....	71
--	----

## 100 ЛЕТ ВОЕННЫМ СУДАМ РОССИИ

<i>Жудро К.С.</i> К юбилею военных судов.....	78
---	----

## УГОЛОВНОЕ ПРАВО

<i>Бриллиантов А.В.</i> Освобождение от наказания в связи с болезнью .....	86
<i>Лившиц Ю.М.</i> Проблемы нормативного определения понятия преступления.....	94
<i>Андреианов В.К.</i> Квалификация преступлений, совершенных организованной группой, в постановлениях Пленума и практике Верховного Суда Российской Федерации.....	101

## КОНФЕРЕНЦИИ. КРУГЛЫЕ СТОЛЫ

<i>Рахманова Е.Н.</i> Уголовно-правовые и криминологические проблемы противодействия преступности .....	109
---	-----

# Content

## TOPICAL ISSUE

*V.V. Ershov. Interpretation and Specification of Administrative Procedure Law* .....5

## JUDICIAL SYSTEM OF RUSSIA

*E.V. Burdina. Ethical Status of the Judge: Concept, Structure and Content* .....14

*E.V. Roshchevskaya. Problems of Legal Regulation of Ethical Norms of Behavior of Court Staff* .....33

## EURASIAN INTEGRATION: POINTS OF LAW

*T.N. Neshataeva. Supranationalism: Development of the Institutional Law of the EAEU* .....38

## ROMAN LAW

*L.L. Kofanov. Supranational Unification of Edict of the Praetor Peregrinus in Republican Rome* .....58

## JUDICIAL ACTIVITY OPTIMIZATION

*M.V. Kazakova. Application by Courts of Special Principles of International Labor Law* .....71

## 100 YEARS TO MILITARY COURTS OF RUSSIA

*K.S. Zhudro. By the Anniversary of Military Courts* .....78

## CRIMINAL LAW

*A.V. Brilliantov. Release from Punishment due to Illness* .....86

*J.M. Livshits. Problems of the Regulatory Definition of the Concept of the Crime* .....94

*V.K. Andrianov. Rules of Qualification of Crimes, Committed by an Organized Group, in Resolutions of Plenum and Practice of the Supreme Court of the Russian Federation* .....101

## CONFERENCES. ROUND TABLES

*E.N. Rakhmanova. Criminal Policy and Law Enforcement Practice* .....109